
Trdnejši gospodarski razvoj
Ljubijanski komunisti so na programsko volilni konferenci 19. maja

izvoliK za predsednika mestne konference ZKS Marjana Orožna (z
enoletnim mandatom). zasekretarja Jožeta Bučarja — njegov mandat
traja dve leti — za izvršne sekretarje pa Karla Destovnika, Petra
Pauka. Draga Pleška. Dušana Semoliča. Antonijo Setnikar, Meto
Verbič in Majdo Žlender. Novi člani komiteja so postaK: Aleš Rueh,
Franci Rus, dr. Heda Škerbic, Jože Šteh in Albin Vengust, medtem ko
desetim članom koirateja še ni potekel mandat.

Na seji so člani mcstne konfe-
rcnce ocenili delo komiuja v
preteklem letu. obenem pa so si
začrtali smcrnicc za dclo v pri-
hodnje. Najvcč pozornosti bodc
Ietos ljubljanski komunisti na-
menili dopoln jevan ju cclntncga

političnega sislcma socialistič-
ncga samoupravljanja pa tudi
vsch institucij. kar naj bi pripo-
moglo k udnkovitejšemu reše-
vanju družbcnih. ekonomskih.
sccialnih. kulturnih in drugih po-

treb delovnih ljudi in občanov.
Temeljna naloga komunistov pa
bo trdnejši gospodarski razvcij.
zaustavitcv dosedanjih negativ-
nih gibanj ter utrditcv osndve za
nadaljnjc prccibraževanjc Ijub-
ljanskega g^spodarstva.

V uvodncm poročilu je dnsc-
danji sekrctar Marjan Orožcn
spregovdril o aktualnih vpraša-
njih delovan ja zvezc komunistov
vLjubljani. Orisal \e političnosi-
tuacijo v našcm mcstu. ki je kljub
nekaterjm težavam dobra.

Nadaljcvanje na 3. strani



(Nadaljevanje s 1. strani)

V teh dneh je namreč bolj
kot kdajkoB prej prišla do
izraza zavest, da pripadamo
družbenopolitičnemu siste-
mu, ki ga ceni in spoštuje ves
svet. Pometnben dejavnik k
stabilnosti političnih razmer
pa so bile tudi številne organi-
zirane akcije SZDL in drugih
družbenopolitičnih organiza-
cij z zvezo komunistov na
čelu. Marjan Orožen je naštel
več takih akcij: akcijo v zvezi
s preobrazbo krajevnih skup-
nosti. pa samoupravno spora-
zumevanje o novih odnosih
pri upravljanju stanovanjskih
hiš, odločitev za dodatna
sredstva za Cankarjev dom.
za ceste in za uresničitev II.
samoprispevka. Ko je govoril

o Ijubljanskem gospodarstvu,
je Mar jan Orožen opozoril. da
kljub začrtanim usmeritvam
in nenehnim opozarjanjem
nismo bistveno spremenili
načina poslovanja. Tudi za-
deve s področja prostorskega
in urbanističnega planiranja
ne rešujemo zadovoljivo. To
pa lahko vpliva na socialno-
politične razmere v prihod-
nje, kot se je že pokazalo ob
določanju vrstnega reda za
sosesko Fužine. V uvodnem
poročilu se je Marjan Orožen
dotaknil tudi socialne politi-
ke, zdravstva in kulture.

V nadaljevanju seje so k o
munisti natančneje opredelili
naloge konference ZKS
Ljubijana in komiteja mestne
konference v letošniem letu.

D. J.


